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BOARD OF EDUCATION TRUSTEE ELECTION

BUDGET VOTE AND 
ELECTION OF TRUSTEES

TUESDAY, MAY 16, 2023
Annual Budget Vote and Election of Trustees
Voting will take place in person May 16, 2023, from 6 a.m. to 9 p.m. at 
Dickinson Avenue Elementary, Fifth Avenue Elementary and the William J. 
Brosnan building. You must vote at your designated polling place.

Applications for absentee ballots are available on the district’s website or can be 
obtained in the Office of the District Clerk at the William J. Brosnan School. 
Such applications must be received by the district by May 9, 2023, if the ballot is 
to be mailed to the voter or by the day before the vote if the ballot is to be picked 
up personally by the voter. All absentee ballots must be received by the District 
Clerk by 5 p.m. on the day of the vote, May 16, 2023.

Voter Qualifications 
A qualified voter is one who is a citizen of the United States, 18 years of age or 
older and a resident of the District for at least 30 days.

Any voting questions 
should be directed to:

Beth Nystrom
District Clerk
631-262-6608

MAY 2023

Amanda Cascio

Two Open Trustee Seats
Meet the Candidates Forum

 TUESDAY, MAY 9 @ 7:30 P.M. 
William J. Brosnan Cafeteria

OTHER IMPORTANT NOTESOTHER IMPORTANT NOTES

Donna McNaughtonDavid Badanes



What is your educational background 
and current occupation? 
I graduated from Laramie Senior High 
School in 2009. I am a homemaker and 
have been focusing on the needs of my 
family since leaving the workforce in 
2016.

How long have you been a resident of 
the Northport-East Northport area? 
Do you have now, or have you ever had, 
children attending the District Public 
Schools?  
I have lived in Northport for seven years. 
I have four children. Two are current 
students in the district and my youngest 
two will be starting kindergarten in 2024.

What do you see as the primary role of a 
Board member, and how much time do 
you have to spend on Board matters? 
I see the Board’s primary responsibility 
as effecting policies that balance the 
needs of the students, the community 
and teaching staff. We need a Board 
that responds to the concerns presented 
to them with interest, not apathy. As a 
stay-at-home mother I have flexibility in 
my schedule to address the needs of the 
Board as they arise.

How many Board meetings did you 
attend during the 2021-2022 school 
year? During the 2022-2023 school year, 
16 meetings have been held so far; how 
many of these have you attended?  
The 2021-2022 school year served as my 
introduction to the Board of Education. I 
attended one meeting in June. This year I 
have attended several in person and kept 
up virtually or through reading Board 
minutes.

What strengths and talents do you 
possess that would make you an asset as 
a member of the Board of Education?  
I have children that will be attending 
school in this district until 2037. I have 
a vested interest in seeing our district 
expand upon its strengths and improve 
upon its shortcomings. I am a proactive 
individual who will not allow the Board 
to drag their feet unopposed.

Describe what you have done in the 
recent past and present to support the 
Northport community and its schools. 
I have enjoyed the opportunities to help 
in my kids’ classrooms and am looking 
forward to being able to do that more as 
the twins enter full-time school. It has 
long been a habit in my family to look 
out for neighbors, bringing meals and 
shoveling snow. In the past we have also 

helped with fall cleanup at the Northport 
VA.

What do you feel are the most pertinent 
issues facing the Northport-East 
Northport School District? 
School security and the Board’s lack of 
action to increasing community concerns 
is looming in my mind and many in our 
community. The budget is another area 
of concern; while we are sitting with a 
surplus and unrealized income from 
unused properties it is unacceptable to 
expect the taxpayers to contribute more.

A major portion of Board responsibility 
is creating effective policy. Please give 
your thoughts on any recent enacted 
policy (pro/con) and/or suggestions on 
a policy the Board should consider.
I would adopt a policy to expand upon 
relationships with public safety agencies 
to make active shooter training part of 
the necessary training for the Board, 
teachers and staff and for this training to 
be required for the Board every two years 
to be up to date on current best practices.  
This training is vital to making effective 
safety policies.

It is becoming increasingly challenging 
to provide the quality of education that 
the Northport community expects, 
given increasing costs and the 2% tax 
cap limiting the ability to raise local 
revenue. What would be your strategy 
to balance enhancing programs while 
reducing the burden of the taxpayer? 
We need to assess current programs 
for effectiveness and utilization and 
trim back what is not working, sell/rent 
properties not being used by the district, 
and evaluate projects for financial 
feasibility in the upfront costs and long-
term financial impacts for proposed 
projects.

What ideas do you have to increase 
community involvement in our 
schools?
I would like to see businesses invited to 
back-to-school fairs in more than just a 
raffle basket and work with public safety 
agencies on a pedestrian safety day. 
Much like the fire safety visit from the 
fire department, it would be beneficial for 
students to learn good pedestrian safety.

Do you support the current budget? 
Why? 
No, I don’t agree with the current budget 
proposal. We currently have surplus 
funds available, income potential in 
unused properties, and staff reductions 
due to retirements with plans to 
potentially replace about half of those 
positions. I would want to fully realize 
the potential cost savings before going to 
a community already feeling the burden 
of increased taxes. 
 

AMANDA CASCIO DAVID BADANES DONNA MCNAUGHTON

What is your educational background and 
current occupation? 
Juris Doctor, St. John’s School of Law (Top 10% 
of the Class, Law Review)
Bachelor of Science in Computer Science, 
Stony Brook University
Bachelor of Science in Applied Math, Stony 
Brook University
I am an attorney with offices in Northport. 
Prior to establishing my law firm, I was 
an attorney at a New York City law firm 
concentrating in litigation.

How long have you been a resident of the 
Northport-East Northport area? Do you have 
now, or have you ever had, children attending 
the District Public Schools?  
Northport is my adopted home town for 26 
years.  
My two daughters both graduated from 
Northport High School.

What do you see as the primary role of a 
Board member, and how much time do you 
have to spend on Board matters? 
The primary role of a Board member is to 
provide the best environment for educating all 
our students in a fiscally responsible manner. 
This involves listening to parents, teachers, 
administrators and students. A Board member 
must balance the student’s educational needs 
with the community’s desire to keep taxes as 
low as possible while maintaining the district’s 
long-term fiscal health.
I have and will continue to devote numerous 
hours as a Board member.

How many Board meetings did you attend 
during the 2021-2022 school year? During 
the 2022-2023 school year, 16 meetings have 
been held so far; how many of these have you 
attended?  
I attended every meeting in the 2021-22 and 
2022-23 school year.  

What strengths and talents do you possess 
that would make you an asset as a member of 
the Board of Education?  
As an attorney, I analyze each issue and gather 
information to make an informed decision.  
I am trained to ask “why,” “what,” “when,” 
“where” and “how,” and use that to gather 
information. 

Describe what you have done in the recent 
past and present to support the Northport 
community and its schools. 
I have been a school board trustee since 2012. 
I have been very active as a trustee. I am 
currently on the Policy Committee; I have been 
the president and vice president of the Board of 
Education.  

I have hired many students from the High 
School Academy of Finance as an intern. For 
several years, I have been a volunteer judge for 

the Northport Moot Court competition. I am 
a former director of the Northport Chamber 
of Commerce and I support the Northport Art 
Walk.
My wife and I also own Einstein’s Attic, the 
specialty toy store in Northport. We have been 
able to use this platform to support many of 
the school fundraisers in the district.

What do you feel are the most pertinent 
issues facing the Northport-East Northport 
School District? 
New Superintendent: The Board of Education 
(BOE) will be conducting a search for a 
new superintendent. This is one of the 
most important tasks that the BOE has 
(indeed, every search company that the BOE 
interviewed stated that this is the BOE’s No. 1 
task). As a seasoned and experienced trustee, 
I know what is needed in selecting a new 
superintendent. 
Possible Selling/Leasing of Buildings: There is 
a good possibility that, in the next few years, 
one, two or three of our current buildings will 
be sold or leased. This decision will greatly 
impact both the District’s finances and the 
community.
The “LIPA” cliff:  In three more years, the 
money that the District currently receives 
from LIPA will stop. This will create a $2 
million revenue shortage. The BOE and 
the District must plan for this reduction in 
revenue.
Maintaining and improving all of our 
educational programs. Despite all the 
challenges we face, our children still deserve 
an excellent educational experience.  

A major portion of Board responsibility is 
creating effective policy. Please give your 
thoughts on any recent enacted policy (pro/
con) and/or suggestions on a policy the 
Board should consider.
I was instrumental in making sure that the 
BOE reinstated the Policy Committee. The 
Policy Committee has spent many hours in 
revising the Code of Conduct.

It is becoming increasingly challenging 
to provide the quality of education that 
the Northport community expects, given 
increasing costs and the 2% tax cap limiting 
the ability to raise local revenue. What 
would be your strategy to balance enhancing 
programs while reducing the burden of the 
taxpayer? 
As I write this, the District is proposing a 
budget that has a projected 1.99% increase in 
the tax levy. By being creative, the District has 
been able to propose a budget that keeps all 
of the current opportunities that our children 
are used to and deserve. I was instrumental 
in proposing using a small amount of our 
reserves to reduce the tax levy to get it under 
2%.

What ideas do you have to increase 
community involvement in our schools?
I would like to see the Board of Ed write 
informational articles for the local newspapers.  

Do you support the current budget? Why? 
Yes. The BOE was able to keep all programs 
and reduce the proposed tax levy to under 2%.
 

What is your educational background and current 
occupation? 
I have an associates degree from Farmingdale State 
College in dental hygiene/science. I have been 
providing childcare in my home for over 20 years.  

How long have you been a resident of the 
Northport-East Northport area? Do you have 
now, or have you ever had, children attending the 
District Public Schools?  
I have been a resident of the District for all but 
four years of my life. My husband and I are both 
graduates of Northport High School. We have four 
children, a 2006 graduate, a 2009 graduate, a 2012 
graduate and a 2014 graduate. I currently have two 
grandnieces that are attending an elementary school 
in our District, and I provide before/after-school 
care for them.  

What do you see as the primary role of a Board 
member, and how much time do you have to 
spend on Board matters? 
A Board member’s primary role is to address 
the demands of a quality education in a fiscally 
responsible manner. It is vital that a trustee consider 
all of their constituents when addressing the 
education of our youngest community members. 
The primary concern of an educational system 
is and should always be to ensure that children 
can realize their fullest potential. I will continue 
to devote whatever time is necessary to enhance 
my knowledge of our schools’ inner workings in 
the pursuit of becoming the most capable trustee 
possible.  

How many Board meetings did you attend during 
the 2021-2022 school year? During the 2022-2023 
school year, 16 meetings have been held so far; 
how many of these have you attended?  
I have missed only two Board meetings since 2004. 
Therefore, I have attended all Board meetings 
during the 2021-2022 school year and the 2022-2023 
school year.  

What strengths and talents do you 
possess that would make you an asset as a member 
of the Board of Education?  
I have invested my time listening to the community 
by attending PTA meetings, Drug and Alcohol Task 
Force meetings, and as a trustee I have attended 
as many ceremonies and meetings as possible. I 
firmly believe that decisions are best made when 
a trustee understands the needs and goals of each 
component of the District. I am fair-minded and 
open to hearing about new solutions to increasingly 
complex dilemmas, a quality that will serve me well 
as a member of the Board.   

Describe what you have done in the recent past 
and present to support the Northport community 
and its schools. 
I have previously served on the Board as vice 
president. I have held the title of PTA president for 
Fifth Avenue Elementary School, East Northport 
Middle School and Northport High School. I 
have held every position with the exception of 
the role of president on the PTA Council. I am a 
founding member of F.R.I.E.N.N.D.S., the District’s 
educational foundation. I have previously served 
as a parent representative in the hiring process for 
school administrators and as a trustee when hiring 
a superintendent. Additionally, I am a community 
member of the Drug and Alcohol Task Force. 

Additionally, I have served as a Board member for 
over 10 years.  

What do you feel are the most pertinent issues 
facing the Northport-East Northport School 
District? 
Our schools face tremendous challenges due to 
unfunded mandates, outdated legislation. School 
boards are in the precarious position of attempting 
to provide the education the law requires without 
overburdening the taxpayer; Long Island needs to 
fight for its fair share of revenue in a manner that 
is proportional to its contribution. We need to 
work together to address inflexible legislation and 
mandates that are in danger of becoming obstacles 
to the education of our children. The tax shift from 
the LIPA settlement as well as declining enrollment 
will require the next Board to evaluate our programs 
and opportunities for students while maintaining 
fiscal responsibility. The community will have to 
evaluate the kind of District we have going forward.  

A major portion of Board responsibility is 
creating effective policy. Please give your thoughts 
on any recent enacted policy (pro/con) and/or 
suggestions on a policy the Board should consider.
Members of the community often send questions 
to the Board of Education. I would like to have 
a “Frequently Asked Questions” section of the 
District’s website answering questions the public 
has asked. I believe that the Board should publish 
the questions asked as well as the Board’s response 
to increase transparency and assist community 
members in having their inquiries answered, 
provided privacy concerns are not at issue. This 
would allow the public, whenever a question can 
be answered by the Board, to see the work their 
Board does for the community. A policy like this, 
clearly defining the role of the Board and assisting 
community members whenever possible, would 
increase transparency for our District.  

It is becoming increasingly challenging to provide 
the quality of education that the Northport 
community expects, given increasing costs and 
the 2% tax cap limiting the ability to raise local 
revenue. What would be your strategy to balance 
enhancing programs while reducing the burden of 
the taxpayer? 
 I am a founding member of F.R.I.E.N.N.D.S, 
the District’s educational foundation, which is 
designed to infuse additional resources into our 
district using community events, grant writing and 
corporate sponsorship. I feel that finding alternative 
revenue streams can help unburden our already 
overburdened taxpayers. Additionally, Long Island’s 
tax contribution is disproportionate to the revenue 
it receives. We must lobby to make distribution of 
funds collected through taxation more equitable 
to properly educate our students. Finally, we must 
evaluate every program on a regular basis to ensure 
that we meet the needs of the students and the goals 
of the school and the community.  

What ideas do you have to increase community 
involvement in our schools?
I believe that we live in a community that 
genuinely cares for and watches out for each 
other, and increasing awareness of the existence of 
opportunities for volunteerism  within our District 
could give our community members an even greater 
ability to do just that. There are many opportunities 
for community members to volunteer within our 
District, which is a hands-on way to help shape the 
education of our students. I think our District could 
improve how these opportunities are publicized so 
that more people can engage.  

Do you support the current budget? Why? 
Yes. I believe the school budget preserves 
opportunities for students and respects the taxpayer. 
The 2% tax cap requires Board members to closely 
monitor the impact of one budget as it relates to 
future budgets.



OTHER IMPORTANT NOTESOTHER IMPORTANT NOTES

Once again, the Northport-East Northport School District is conducting a survey among parents to determine the need for the state-required Breakfast Program.  
The NYS Education Department requires school districts to provide a Breakfast Program for all students in grades 1-4, unless the district can document a lack of need for such a program.Based on the responses received from the parents, the Northport-East Northport School District would request a waiver from the state to exempt Northport-East Northport from the Breakfast Program.  According to the state requirements, the district must 

receive at least a 33% response by school from the parents in order to be valid.  In addition, 80% of those who respond must indicate they would decline the program if it were offered.
Northport-East Northport district officials believe that, based on past experience, participation in this program would be extremely low and, therefore, the district will be requesting a waiver from the state.Any residents wishing to express their concerns or opinions regarding the school district decision to waive participation in this program is welcomed to do so at the Board of Education meeting on Thursday, June 1  in the William J. Brosnan School.

BREAKFAST PROGRAM

Follow Us on Social Media!Upcoming Dates

Additional information can be found on the district’s website, www.northport.k12.ny.us.

May 16

Annual Budget Vote and Trustee Election

June 1

Board of Education Meeting @ 7 p.m.

William J. Brosnan Building

June 15

Board of Education Meeting @ 7 p.m.

William J. Brosnan Building

Search “Northport-East 
Northport School District” to 
follow us on Facebook.

Follow @NENSchools on 
Instagram!



VOTO DE PRESUPUESTO Y 
ELECCIÓN DE FIDEICOMISARIOS

MARTES 16 DE MAYO DEL 2023
VOTE POR VOTO EN AUSENCIA SOLAMENTE

Presupuesto Anual Voto y Elección de Fideicomisarios
La votación se reanudará en persona el 16 de mayo de 2023, de 6 a.m. 
a 9 p.m. en Dickinson Avenue Elementary, Fifth Avenue Elementary 
y el edificio William J. Brosnan. Usted debe votar en su lugar de 
votación designado. 

Las solicitudes para las boletas de votación en ausencia están 
disponibles en el sitio web del distrito o se pueden obtener en la 
Oficina del Secretario del Distrito en la Escuela William J. Brosnan. 
Dichas solicitudes deben ser recibidas por el distrito antes del 9 de 
mayo de 2023; si la boleta se envía por correo o si el votante la va a 
recogar personalmente. Todas las boletas de votación en ausencia 
deben ser recibidas por el Secretario del Distrito antes de las 5 de la 
tarde el día de la votación, 16 de mayo de 2023.

Calificaciones del Votante 
Un votante calificado es un ciudadano de los Estados Unidos, mayor 
de 18 años y residente del Distrito por al menos 30 días.

Cualquier pregunta de 
votación debe dirigirse a:

Beth Nystrom
Secretaria del distrito

631-262-6608

ELECCIÓN DEL FIDUCIARIO DE LA JUNTA DE EDUCACIÓN

Dos asientos de administrador abiertos
Conoce a los candidatos 
MARTES 9 DE MAYO - 7:30 P.M.

William J. Brosnan cafetería

Amanda Cascio Donna McNaughtonDavid Badanes



DONNA MCNAUGHTON

¿Cuál es su formación académica y ocupación 
actual?
Tengo un título de asociado de Farmingdale State 
College en higiene/ciencia dental. He estado 
brindando cuidado de niños en mi hogar por más de 
20 años.

¿Cuánto tiempo ha sido residente del área de 
Northport-East Northport? ¿Tiene ahora, o alguna 
vez ha tenido, niños que asisten a las Escuelas 
Públicas del Distrito?
He sido residente del Distrito durante todos menos 
cuatro años de mi vida. Mi esposo y yo somos 
graduados de Northport High School. Tenemos 
cuatro hijos, un graduado de 2006, un graduado de 
2009, un graduado de 2012 y un graduado de 2014. 
Actualmente tengo dos sobrinas nietas que asisten a 
una escuela primaria en nuestro Distrito, y las cuido 
antes y después de la escuela.

¿Cuál considera que es la función principal de un 
miembro de la Junta y cuánto tiempo tiene para 
dedicar a los asuntos de la Junta?
La función principal de un miembro de la Junta es 
abordar las demandas de una educación de calidad 
de una manera fiscalmente responsable. Es vital que 
un fideicomisario considere a todos sus electores al 
abordar la educación de los miembros más jóvenes 
de nuestra comunidad. La principal preocupación de 
un sistema educativo es y siempre debe ser garantizar 
que los niños puedan desarrollar todo su potencial. 
Continuaré dedicando el tiempo que sea necesario 
para mejorar mi conocimiento del funcionamiento 
interno de nuestras escuelas en la búsqueda de 
convertirme en el fideicomisario más capaz posible.

¿A cuántas reuniones de la Junta asistió durante 
el año escolar 2021-2022? Durante el año escolar 
2022-2023, hasta el momento se han realizado 16 
reuniones; ¿A cuántos de estos has asistido?
Solo me he perdido dos reuniones de la Junta desde 
2004. Por lo tanto, he asistido a todas las reuniones 
de la Junta durante el año escolar 2021-2022 y el año 
escolar 2022-2023.

¿Qué fortalezas y talentos posee que lo 
convertirían en un activo como miembro de la 
Junta de Educación? 
He invertido mi tiempo escuchando a la comunidad 
asistiendo a las reuniones de la PTA, las reuniones 
del Grupo de Trabajo sobre Drogas y Alcohol y, 
como fideicomisario, he asistido a la mayor cantidad 
de ceremonias y reuniones posibles. Creo firmemente 
que las mejores decisiones se toman cuando un 
fideicomisario comprende las necesidades y metas de 
cada componente del Distrito. Soy imparcial y estoy 
abierto a escuchar sobre nuevas soluciones a dilemas 
cada vez más complejos, una cualidad que me servirá 
como miembro de la Junta.

Describa lo que ha hecho en el pasado reciente 
y en el presente para apoyar a la comunidad de 
Northport y sus escuelas.
Previamente he servido en la Junta como 
vicepresidente. He ocupado el título de presidente 
de la PTA de la Escuela Primaria Fifth Avenue, la 
Escuela Intermedia East Northport y la Escuela 
Secundaria Northport. He ocupado todos los 
cargos con la excepción del papel de presidente 
en el Consejo de la PTA. Soy miembro fundador 
de F.R.I.E.N.N.D.S., la fundación educativa del 
Distrito. Anteriormente me desempeñé como 
representante de los padres en el proceso de 
contratación de administradores escolares y como 
fideicomisario al contratar a un superintendente. 
Además, soy miembro de la comunidad del Grupo 
de Trabajo sobre Drogas y Alcohol. Además, me he 

desempeñado como miembro de la Junta durante 
más de 10 años. 

¿Cuáles cree que son los problemas más 
pertinentes que enfrenta el distrito escolar de 
Northport-East Northport?
Nuestras escuelas enfrentan tremendos desafíos 
debido a mandatos sin fondos, legislación obsoleta. 
Las juntas escolares se encuentran en la precaria 
posición de intentar brindar la educación que exige 
la ley sin sobrecargar al contribuyente; Long Island 
necesita luchar por su parte justa de ingresos de una 
manera que sea proporcional a su contribución. 
Necesitamos trabajar juntos para abordar la 
legislación y los mandatos inflexibles que corren 
el peligro de convertirse en obstáculos para la 
educación de nuestros hijos. El cambio de impuestos 
del acuerdo de LIPA, así como la disminución 
de la inscripción, requerirá que la próxima Junta 
evalúe nuestros programas y oportunidades para los 
estudiantes mientras mantiene la responsabilidad 
fiscal. La comunidad tendrá que evaluar el tipo de 
Distrito que tenemos en el futuro.

Una parte importante de la responsabilidad de 
la Junta es crear una política eficaz. Por favor, dé 
su opinión sobre cualquier política promulgada 
recientemente (a favor/en contra) y/o sugerencias 
sobre una política que la Junta debería considerar.
Los miembros de la comunidad a menudo envían 
preguntas a la Junta de Educación. Me gustaría tener 
una sección de “Preguntas frecuentes” en el sitio 
web del Distrito que responda las preguntas que ha 
hecho el público. Creo que la Junta debe publicar las 
preguntas formuladas, así como la respuesta de la 
Junta para aumentar la transparencia y ayudar a los 
miembros de la comunidad a obtener respuestas a 
sus consultas, siempre que no se trate de problemas 
de privacidad. Esto permitiría al público, cada vez 
que la Junta pueda responder una pregunta, ver el 
trabajo que hace su Junta para la comunidad. Una 
política como esta, que define claramente el papel 
de la Junta y ayuda a los miembros de la comunidad 
siempre que sea posible, aumentaría la transparencia 
para nuestro Distrito.

Cada vez es más difícil brindar la calidad de 
educación que espera la comunidad de Northport, 
dados los crecientes costos y el tope impositivo 
del 2% que limita la capacidad de aumentar los 
ingresos locales. ¿Cuál sería su estrategia para 
equilibrar la mejora de los programas y reducir la 
carga del contribuyente?
Soy miembro fundador de F.R.I.E.N.N.D.S, la 
fundación educativa del Distrito, que está diseñada 
para infundir recursos adicionales en nuestro 
distrito mediante eventos comunitarios, redacción 
de subvenciones y patrocinio corporativo. Siento 
que encontrar flujos de ingresos alternativos puede 
ayudar a aliviar a nuestros contribuyentes que ya 
están sobrecargados. Además, la contribución fiscal 
de Long Island es desproporcionada con respecto 
a los ingresos que recibe. Debemos cabildear para 
que la distribución de los fondos recaudados a través 
de los impuestos sea más equitativa para educar 
adecuadamente a nuestros estudiantes. Finalmente, 
debemos evaluar cada programa regularmente para 
asegurarnos de satisfacer las necesidades de los 
estudiantes y las metas de la escuela y la comunidad.

¿Qué ideas tiene para aumentar la participación de 
la comunidad en nuestras escuelas?
Creo que vivimos en una comunidad que realmente 
se preocupa y se cuida unos a otros, y aumentar la 
conciencia de la existencia de oportunidades para 
el voluntariado dentro de nuestro Distrito podría 
brindarles a los miembros de nuestra comunidad una 
capacidad aún mayor para hacer precisamente eso. 
Hay muchas oportunidades para que los miembros 
de la comunidad se ofrezcan como voluntarios 
dentro de nuestro Distrito, lo cual es una forma 
práctica de ayudar a dar forma a la educación de 
nuestros estudiantes. Creo que nuestro Distrito 
podría mejorar la forma en que se publicitan estas 
oportunidades para que más personas puedan 
participar.

¿Apoya el presupuesto actual? ¿Por qué?
Sí. Creo que el presupuesto escolar preserva 
oportunidades para los estudiantes y respeta al 
contribuyente. El tope impositivo del 2% requiere 
que los miembros de la Junta supervisen de cerca 
el impacto de un presupuesto en relación con los 
presupuestos futuros.

DAVID BADANES

¿Cuál es su formación académica y 
ocupación actual?
Juris Doctor, St. John’s School of Law (10% 
superior de la clase, Law Review)
Licenciatura en Ciencias de la Computación, 
Universidad de Stony Brook
Licenciatura en Ciencias en Matemáticas 
Aplicadas, Stony Brook University
Soy un abogado con oficinas en Northport. 
Antes de establecer mi bufete de abogados, era 
abogado en un bufete de abogados de la ciudad 
de Nueva York que se concentraba en litigios.

¿Cuánto tiempo ha sido residente del área de 
Northport-East Northport? ¿Tiene ahora, o 
alguna vez ha tenido, niños que asisten a las 
Escuelas Públicas del Distrito?
Northport es mi ciudad natal adoptiva durante 
26 años.
Mis dos hijas se graduaron de Northport High 
School.

¿Cuál considera que es la función principal de 
un miembro de la Junta y cuánto tiempo tiene 
para dedicar a los asuntos de la Junta?
La función principal de un miembro de la Junta 
es proporcionar el mejor ambiente para educar 
a todos nuestros estudiantes de una manera 
fiscalmente responsable. Esto implica escuchar 
a los padres, maestros, administradores y 
estudiantes. Un miembro de la Junta debe 
equilibrar las necesidades educativas del 
estudiante con el deseo de la comunidad de 
mantener los impuestos lo más bajos posible 
mientras se mantiene la salud fiscal a largo plazo 
del distrito.
He dedicado y continuaré dedicando numerosas 
horas como miembro de la Junta.

¿A cuántas reuniones de la Junta asistió 
durante el año escolar 2021-2022? Durante 
el año escolar 2022-2023, hasta el momento 
se han realizado 16 reuniones; ¿A cuántos de 
estos has asistido?
Asistí a todas las reuniones en el año escolar 
2021-22 y 2022-23.

¿Qué fortalezas y talentos posee que lo 
convertirían en un activo como miembro de la 
Junta de Educación?
Como abogado, analizo cada problema y 
reúno información para tomar una decisión 
informada. Estoy capacitado para preguntar 
“por qué”, “qué”, “cuándo”, “dónde” y “cómo”, y 
uso eso para recopilar información.

Describa lo que ha hecho en el pasado reciente 
y en el presente para apoyar a la comunidad de 
Northport y sus escuelas.
He sido fideicomisario de la junta escolar desde 
2012. He sido muy activo como fideicomisario. 
Actualmente estoy en el Comité de Políticas; He 
sido presidente y vicepresidente de la Junta de 
Educación.

He contratado a muchos estudiantes de High 
School Academy of Finance como pasantes. 

Durante varios años, he sido juez voluntario 
de la competencia Northport Moot Court. 
Soy un ex director de la Cámara de Comercio 
de Northport y apoyo el Paseo del Arte de 
Northport.
Mi esposa y yo también somos dueños de 
Einstein’s Attic, la juguetería especializada en 
Northport. Hemos podido usar esta plataforma 
para apoyar muchas de las recaudaciones de 
fondos escolares en el distrito.

¿Cuáles cree que son los problemas más 
pertinentes que enfrenta el distrito escolar de 
Northport-East Northport?
Nuevo Superintendente: La Junta de Educación 
(BOE) realizará una búsqueda de un nuevo 
superintendente. Esta es una de las tareas más 
importantes que tiene el BOE (de hecho, todas 
las empresas de búsqueda que entrevistó el 
BOE afirmaron que esta es la tarea número 1 
del BOE). Como fideicomisario experimentado 
y experimentado, sé lo que se necesita para 
seleccionar un nuevo superintendente.
Posible Venta/Arrendamiento de Edificios: 
Existe una buena posibilidad de que, en los 
próximos años, uno, dos o tres de nuestros 
edificios actuales sean vendidos o arrendados. 
Esta decisión tendrá un gran impacto tanto en 
las finanzas del Distrito como en la comunidad.
El precipicio de “LIPA”: En tres años más, el 
dinero que el Distrito actualmente recibe de 
LIPA se detendrá. Esto creará una escasez de 
ingresos de $ 2 millones. La BOE y el Distrito 
deben planificar esta reducción de ingresos.
Mantener y mejorar todos nuestros programas 
educativos. A pesar de todos los desafíos que 
enfrentamos, nuestros niños aún merecen una 
excelente experiencia educativa.

Una parte importante de la responsabilidad 
de la Junta es crear una política eficaz. Por 
favor, dé su opinión sobre cualquier política 
promulgada recientemente (a favor/en contra) 
y/o sugerencias sobre una política que la Junta 
debería considerar.
Fui fundamental para asegurarme de que la 
BOE restableciera el Comité de Políticas. El 
Comité de Políticas ha pasado muchas horas 
revisando el Código de Conducta.

Cada vez es más difícil brindar la calidad 
de educación que espera la comunidad 
de Northport, dados los crecientes costos 
y el tope impositivo del 2% que limita la 
capacidad de aumentar los ingresos locales. 
¿Cuál sería su estrategia para equilibrar la 
mejora de los programas y reducir la carga del 
contribuyente?
Mientras escribo esto, el Distrito está 
proponiendo un presupuesto que tiene 
un aumento proyectado del 1.99% en la 
recaudación de impuestos. Al ser creativo, el 
Distrito ha podido proponer un presupuesto 
que mantiene todas las oportunidades actuales 
a las que nuestros niños están acostumbrados 
y merecen. Fui fundamental al proponer el uso 
de una pequeña cantidad de nuestras reservas 
para reducir el gravamen fiscal para que esté por 
debajo del 2%.

¿Qué ideas tiene para aumentar la 
participación de la comunidad en nuestras 
escuelas?
Me gustaría ver a la Junta de Educación escribir 
artículos informativos para los periódicos 
locales.

¿Apoya el presupuesto actual? ¿Por qué?
Sí. El BOE pudo mantener todos los 
programas y reducir el gravamen fiscal 
propuesto a menos del 2%.
 

¿Cuál es su formación académica y 
ocupación actual?
Me gradué de Laramie Senior High School 
en 2009. Soy ama de casa y me he centrado 
en las necesidades de mi familia desde que 
dejé la fuerza laboral en 2016.

¿Cuánto tiempo ha sido residente del área 
de Northport-East Northport? ¿Tiene 
ahora, o alguna vez ha tenido, niños que 
asisten a las Escuelas Públicas del Distrito?
He vivido en Northport durante siete años. 
Tengo cuatro hijos. Dos son estudiantes 
actuales en el distrito y mis dos más 
pequeños comenzarán el jardín de infantes 
en 2024.

¿Cuál considera que es la función principal 
de un miembro de la Junta y cuánto tiempo 
tiene para dedicar a los asuntos de la 
Junta?
Veo que la responsabilidad principal de la 
Junta es aplicar políticas que equilibren las 
necesidades de los estudiantes, la comunidad 
y el personal docente. Necesitamos una 
Junta que responda a las inquietudes que 
se le presentan con interés, no con apatía. 
Como madre que se queda en casa, tengo 
flexibilidad en mi horario para abordar las 
necesidades de la Junta a medida que surjan.

¿A cuántas reuniones de la Junta asistió 
durante el año escolar 2021-2022? Durante 
el año escolar 2022-2023, hasta el momento 
se han realizado 16 reuniones; ¿A cuántos 
de estos has asistido?
El año escolar 2021-2022 sirvió como mi 
introducción a la Junta de Educación. Asistí 
a una reunión en junio. Este año he asistido 
a varios en persona y me he mantenido 
virtualmente o leyendo las actas de la Junta.

¿Qué fortalezas y talentos posee que lo 
convertirían en un activo como miembro 
de la Junta de Educación?
Tengo hijos que asistirán a la escuela en 
este distrito hasta 2037. Tengo un interés 
personal en ver que nuestro distrito amplíe 
sus fortalezas y mejore sus deficiencias. Soy 
una persona proactiva que no permitirá que 
la Junta se demore sin oposición.

Describa lo que ha hecho en el pasado 
reciente y en el presente para apoyar a la 
comunidad de Northport y sus escuelas.
He disfrutado las oportunidades de ayudar 
en las aulas de mis hijos y espero poder 
hacer eso más cuando los gemelos ingresen 
a la escuela a tiempo completo. Durante 
mucho tiempo ha sido un hábito en mi 
familia cuidar de los vecinos, llevar comida 
y palear la nieve. En el pasado también 
hemos ayudado con la limpieza de otoño en 
Northport VA.

¿Cuáles cree que son los problemas más 
pertinentes que enfrenta el distrito escolar 
de Northport-East Northport?
La seguridad escolar y la falta de acción de 
la Junta para aumentar las preocupaciones 
de la comunidad se avecinan en mi mente 
y en muchos en nuestra comunidad. El 
presupuesto es otra área de preocupación; 
mientras estamos sentados con un superávit 
y un ingreso no realizado de propiedades 
no utilizadas, es inaceptable esperar que los 
contribuyentes contribuyan más.

Una parte importante de la 
responsabilidad de la Junta es crear una 
política eficaz. Por favor, dé su opinión 
sobre cualquier política promulgada 
recientemente (a favor/en contra) y/o 
sugerencias sobre una política que la Junta 
debería considerar.
Adoptaría una política para ampliar las 
relaciones con las agencias de seguridad 
pública para que la capacitación sobre 
tiradores activos sea parte de la capacitación 
necesaria para la Junta, los maestros y el 
personal, y para que esta capacitación sea 
necesaria para que la Junta se actualice 
cada dos años. sobre las mejores prácticas 
actuales. Esta capacitación es vital para hacer 
políticas de seguridad efectivas.

Cada vez es más difícil brindar la calidad 
de educación que espera la comunidad 
de Northport, dados los crecientes costos 
y el tope impositivo del 2% que limita 
la capacidad de aumentar los ingresos 
locales. ¿Cuál sería su estrategia para 
equilibrar la mejora de los programas y 
reducir la carga del contribuyente?
Necesitamos evaluar la eficacia y utilización 
de los programas actuales y recortar lo que 
no funciona, vender/alquilar propiedades 
que el distrito no utiliza, y evaluar proyectos 
para determinar la viabilidad financiera 
en los costos iniciales y los impactos 
financieros a largo plazo para los proyectos 
propuestos. .

¿Qué ideas tiene para aumentar la 
participación de la comunidad en nuestras 
escuelas?
Me gustaría ver negocios invitados a las 
ferias de regreso a la escuela en algo más 
que una canasta de rifa y trabajar con 
las agencias de seguridad pública en un 
día de seguridad peatonal. Al igual que 
la visita de seguridad contra incendios 
del departamento de bomberos, sería 
beneficioso para los estudiantes aprender 
sobre seguridad peatonal.

¿Apoya el presupuesto actual? ¿Por qué?
No, no estoy de acuerdo con la propuesta 
de presupuesto actual. Actualmente 
tenemos fondos excedentes disponibles, 
potencial de ingresos en propiedades no 
utilizadas y reducciones de personal debido 
a jubilaciones con planes para reemplazar 
potencialmente aproximadamente la mitad 
de esos puestos. Me gustaría darme cuenta 
por completo de los posibles ahorros de 
costos antes de ir a una comunidad que ya 
siente la carga del aumento de impuestos.
 

AMANDA CASCIO



OTRAS NOTAS IMPORTANTESOTRAS NOTAS IMPORTANTES

Una vez más, el Distrito Escolar de Northport-East Northport está realizando una encuesta a los padres para determinar la necesidad del programa de desayuno requerido por el estado. El Departamento de Educación del estado de Nueva York requiere que los distritos escolares proporcionen un Programa de Desayuno para todos los estudiantes en los grados 1 hasta 4, a menos que el distrito pueda documentar una falta de necesidad para dicho programa.
Sobre la base de las respuestas recibidas de nos padres, el Distrito Escolar de Northport-East Northport solicitaría una exencion del estado para renunciar a Northport-East Northport del Programa de Desayuno.De acuerdo con los requisitos estatales, el distrito 

debe recibir al menos una respuesta del 33% por escuela, de los padres para ser válido. Además, el 80% de los que responden deben indicar que rechazarían el programa si se ofreciera.
Los funcionarios del distrito de Northport-East Northport creen que, sobre la base de la experiencia pasada, la participación en este programa sería extremadamente baja y, por lo tanto, el distrito solicitará una exención al estado.
Cualquier residentes que deseen expresar sus inquietudes u opiniones con respecto a la decisión del distrito escolar de renunciar a participar en este programa es bienvenido a hacerlo en la reunión de la Junta de Educación el jueves 1 de junio en la Escuela William J. Brosnan.

PROGRAMA DE DESAYUNO

Fechas siguientes

16 de mayo

Voto de presupuesto anual y elección de 

fiduciario

1 de junio

Reunión de la Junta de Educación a las  

7 p.m., William J. Brosnan

15  de junio

Reunión de la Junta de Educación a las  

7 p.m., William J. Brosnan

¡Síguenos en las redes sociales!

Se puede encontrar información adicional en el sitio web del distrito, www.northport.k12.ny.us

Busque “Northport-East 
Northport School District” para 
seguirnos en Facebook.


